
P/D:9/6-2025 

Zápis č. 4 

z jednání OV Nevšová dne 9.6. 2025 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17.00 – 20.00 

Počet přítomných: 7 

Omluvení členové: 2 

Neomluvení členové: - 

Další zúčastnění jednání OV: Místostarostka p. Monika Hubíková 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Ing. Pavel Hrbáček 
 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Různé 

• Nové 

• Diskuse 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

Různé ze zápisu OV č. 3 2025 

 

2. Projekty  

a) Rekonstrukce cesty Čtvrtě I: 

Došlo k osobnímu předání oznámení o zahájení stavby účastníkům řízení. Na jednom 

č.p.však nedošlo k předání a tím dochází k prodloužení termínu zahájení stavby. 

b) Zahájení prací EGD v části Losky: 

Akce by měla být stavebně zahájena v polovině června. 

c) Oprava zvonice – v součinnosti s vedením města proběhne letos příprava. 

d)  Rybník v lokalitě Paseka v místě devastované vodní nádrže:  

Společně s investičním oddělením jsme za OV reklamovali cenovou nabídku na 

zpracování  projektové dokumentace na zakázku „Vodní tůň pod poldrem“ 

vypracovanou firmou VZD Invest. 

Na základě tohoto podnětu došlo ke snížení ceny.  

e) Pokračování projektu Čtvrtě II a zadání projekční kanceláři k provedení projektové 

dokumentace: 

- zde je taktéž nutné si s vedením města vyjasnit zadání projektu. 

- OV bude iniciovat schůzku s projektantem a vedením města. 

 

 

 

 

 



3. Různé 

a) Oprava hracích prvků v zahradě MŠ: 

- po vyhodnocení cenových nabídek bylo rozhodnuto zadat novou střechu 

z plechové střešní krytiny pro podhorské prostředí 

- po dohodě s p. místostarostkou bude vystavena objednávka na prováděcí firmu  

a) Oprava knihovny: 

- zbývá po topné sezoně zadat výměnu ventilů na radiátorech. 

- po dohodě s prováděcí firmou bude toto provedeno až na podzim. 

- čekáme na dodávku repasovaného nábytku. 

b) Participativní rozpočet: 

- projekt byl schválen a na schůzce OV v místě realizace rozhodl o umístění 

posezení  

e) Oprava a výměna odpadkových košů u autobusové zastávky a v obci: 

- p.  Medvědová dodala podklady a budeme řešit realizaci.  

       f) Zajištění prodeje v prodejně potravin – je zde nová pracovnice na zkušební dobu.   

 

4. Nové 

a) Řešení sečení travin podél komunikace směrem na Paseka – dohodnuto s SMS. 

b) OV bude dále pokračovat v jednání s p. Remešovou o výměně či odkoupení pozemku 

pro možnou výstavbu výletiště. 

c) Předseda OV vytipoval výtluky v obci k opravě. Následně bude návrh předložen 

k nacenění na SMS.  

d) Předseda OV informoval o nástupu brigádníků pro práci v obci v prázdninovém 

období. 

e) Žádost manželů Hyžíkových na odkoupení pozemku – další součinnost probíhá 

s  městem Slavičín – návrh parcelizace řeší externí urbanista města Ing. arch. Tuček. 

f) Průběh digitalizace v obci – info předsedy OV. 

g) Doplnění nádobí a kuch. potřeb v kuchyni KD. 

h) Ulomená větev na lípě u hopsinek – řešení s SDH Slavičín. 

i) Informace p. Ing. Pavla Hrbáčka st. o průběhu výtisku kroniky obce. 

 

 

5. Požadavky na vedení – jednotlivé odbory města: 

 

a) OV žádá vedení města o termín schůzky, kde by bylo společně se zástupci OV 

řešeno finální zadání studie na projektovou dokumentaci zakázky „Vodní tůň pod 

poldrem“ v návaznosti na cenovou nabídku. 

b) OV žádá město Slavičín o zařazení projektu rekonstrukce druhé etapy ČTVRTĚ – 

jako ČTVRTĚ II k zpracování projektové dokumentace.  

I v tomto případě žádáme o schůzku s vedením města a projektantem pro určení 

zadání v projektu. 

 

STÁLE nemáme vyjádření Města: průběžná žádost 



- k opravě Územního plánu – a to zrušení vedení VN a navržené plochy pro 

technickou infrastrukturu za účelem zásobování elektrickou energií TE 18 vč. 

transformátoru /nachází se v Územním plánu na hlavním výkrese pod stavební 

plochou 1002/ v lokalitě Cigánka.  

- proto žádáme projednat s E.O.Nem, zda v budoucnu dále předpokládá posílení el. 

sítě a vybudování trafostanice pro novou výstavbou RD v této lokalitě. 

 

 

 

 

 

Termín další řádné schůze OV bude oznámen mailem. 

 

        Bronislav Münster 

     předseda OV 

 

Zapsal: Ing. Pavel Hrbáček 


